



Date: 15 January 2025

التاريخ: 15 يناير 2025م

After compliments,

تحية طيبة وبعد،،

Disclosure of the Initial Unaudited Preliminary Financial Results for the year ended 31 December 2024

الإفصاح عن النتائج المالية الأولية غير المدققة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024

OQ Base Industries (SFZ) SAOG is pleased to announce its Initial Unaudited Preliminary consolidated and Parent Company Financial Results for the Year ended 31 December 2024 as follows:

يسر أوكيو للصناعات الأساسية (المنطقة الحرة بصلالة) ش.م.ع أن تعلن عن نتائجها المالية الأولية الغير مدققة الموحدة ونتائج شركة الأم للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 و ذلك كالتالي:

Consolidated

Unaudited initial consolidated financials	31 December 2024 (RO)	31 December 2023 (RO)	Change (%)	البيانات المالية الأولية الموحدة غير المدققة
Revenue	234,844,792	196,224,295	19.7%	الإيرادات
Total expenses	(206,852,919)	(148,717,544)	39.1%	إجمالي المصروفات
Net Profit for the year	27,991,873	47,506,751	(41.1%)	صافي الربح سنوي

Parent Company

Unaudited initial Parent Company financials	31 December 2024 (RO)	31 December 2023 (RO)	Change (%)	البيانات المالية الأولية غير المدققة للشركة الأم
Revenue	153,702,799	116,446,190	32.0%	الإيرادات
Total expenses	(122,336,583)	(93,728,701)	30.5%	إجمالي المصروفات
Net Profit for the year	31,366,216	22,717,489	38.1%	صافي الربح سنوي



Please note that the above results are unaudited and subject to board approval.

يرجى ملاحظة أن النتائج المذكورة أعلاه غير مدققة وتخضع لموافقة مجلس الإدارة.

The Company will announce the audited financial results for the year ended 31 December 2024 after Board of Directors approval.

سوف تعلن الشركة عن النتائج المالية المدققة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 بعد اعتمادها مجلس الإدارة.

Yours Sincerely,

Ahmed Al Baraami
Chief Financial Officer



تفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

أحمد البر عمي
الرئيس التنفيذي المالي